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Volner János
országgyűlési képvisel ő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak;
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni az Emberi Er őforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a kormány a kórházak adósságállományának rendezése és a tartozáso k
újratermelődésének megakadályozása érdekében?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kórházaknak 2012 végén 114,8 milliárd forinttal tartoztak a vállalkozásoknak, a lejár t
szállítói tartozásuk 45 milliárd forintot tett ki, komoly nehézségeket okozva ezzel a beszállító
vállalkozásoknak. Nem kis meglepetéssel szereztem arról tudomást, hogy a kórházak –
állítólag a GYEMSZI nyomásának engedve – igyekeznek a kiszolgáltatott helyzetben levő
vállalkozásokkal úgy megállapodni, hogy lealkudják tartozásaik egy részét . Ez jó néhány
érintett vállalkozás teljes ellehetetlenűlését okozná és munkahelyek elvesztését is vonja maga
után .

Kérdéseim Tisztelt Miniszter Úrhoz :

Nem gondolja-e Miniszter Úr, hogy az óriási összegű kórházi tartozások és az
elképesztően hosszúra nyúló kifizetés a nagy tőkeerejű, gyakran külföldi cégeket
juttatja versenyelőnyhöz a finanszírozási háttérrel nem rendelkez ő magyar
vállalkozásokkal szemben?
Hogyan fordulhat elő, hogy az állam intézményei tartoznak a vállalkozásoknak é s
nemhogy nem fizetnek, de igyekeznek tartozásaikat a vállalkozáso k
kiszolgáltatottságára alapozva csökkenteni?
Mit kíván tenni Miniszter Úr a kórházi tartozások gyors rendezésének és a hasonl ó
esetek megakadályozásának érdekében?



- Kik a személyi felelősei a tartozásállomány növekedésének és a határidőn túli
kifizetéseknek?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök !

Budapest, 2013. március 29.

Tisztelettel :
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